
Welberg, 23 februari 2024

Beste mensen van de gemeenteraad,
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Ik ben Ik ben 12 jaar en woon op de Welberg. Sommigen van u hebben mij al eens

Dit zijn mijn vragen:

https://www.egelopvangroosendaal.nl/

Sinds u bij ons bent geweest, hebben we op de Welberg nog best veel gedaan voor de egels. Tijdens 
het dorpsfeest 'Wij van de Welberg' hebben we vorig jaar met het dorp 35 egelhuisjes in elkaar 
getimmerd en die staan nu in 35 tuinen op de Welberg.

ontmoet. Twee jaar geleden kwam u op kernbezoek bij ons op het dorp (zie de foto). Ik heb toen 
aandacht gevraagd voor de egels. Ik heb u toen een paar dingen gevraagd, maar nooit antwoord 
gekregen. Daarom stel ik de vragen nu nog een keer. Zou u hierover na willen denken en mij een 
antwoord kunnen geven?

Ook heb ik posters opgehangen met tips hoe mensen goed voor de egels kunnen zorgen. Met een 
QR-code heb ik geld opgehaald voor de Stichting Egelopvang Roosendaal.

1. Zou u ervoor willen zorgen dat de gemeente meer doet voor de egels? Bijvoorbeeld door de 
bladeren niet meer op te ruimen in de herfst zodat de egels een goed plekje hebben om te 
overwinteren. Ook heb ik gevraagd of er meer gedaan kon worden om de egels te 
beschermen. Door veilige doorgangen te maken en door egeltrappetjes in het water te 
plaatsen zodat de egels die in het water vallen er weer uit kunnen klimmen.

2. Zou u subsidie willen geven aan de Stichting Egelopvang Roosendaal? In Steenbergen hebben 
we geen opvang en er worden heel veel egels vanuit Steenbergen naar Roosendaal gebracht. 
Dus het is eigenlijk wel zo eerlijk dat de gemeente Steenbergen daar ook aan meebetaalt. 
Kijkt u zelf maar eens wat de Egelopvang in Roosendaal allemaal doet, dan ziet u dat dat heel 
goed werk is:
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Ik hoop dat u ook wilt helpen om de egels te redden!

Alvast bedankt,
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gemeente Steenbergen

(dat is van mijn moeder,

Ik ga door met mijn acties. Ik ga posters maken om weer tips te geven om egels te helpen. Ook ga ik 
weer acties verzinnen om geld op te halen voor de Egelopvang want dat is heel belangrijk.

Ik heb in de afgelopen twee jaar nog drie egels naar de opvang gebracht en ik ken nog veel meer 
mensen van Welberg en Steenbergen die dat gedaan hebben. Niet alle egels hebben het overleefd, 
maar de meeste wel en die zijn weer vrijgelaten in de natuur.
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